
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
	  

Møtereferat	  

Hva:	  AK-‐møte,	  nr.	  3,	  2016-‐2018	  

Avholdt:	  NSFs	  kontor,	  Ullevål	  Stadion,	  04.08.2016,	  kl.	  1600-‐1800	  

Tilstede	  på	  Ullevål:	  Claus	  Ryste,	  Trond	  Olsen	  ,	  Gunnar	  Hvammen,	  Andrea	  Bell	  

Pedersen	  

	  

Tilstede	  over	  telefon:	  Lars	  Inge	  Graabak,	  Kenneth	  Larsen,	  Anne	  Cathrine	  

Enstad	  

Kopi:	  Skistyret	  og	  NSF	  Administrasjonen	  

Referent:	  Trond	  Olsen	  

	  

	  

Sak	  24	  –	  	  Gjennomgang	  sport	  

	  	  	  	  	  	  	  	  Gjennomgang	  av	  Ryste:	  

-‐	  	  	  	  	  	  	  Kun	  2	  per	  tiden	  med	  skade	  av	  31	  utøvere	  på	  lag.	  

-‐	  	  	  	  	  	  	  Gode	  Ironman-‐resultat.	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  O	  	  	  	  	  	  	  	  Ønske	  om	  mer	  fokus	  på	  aerob-‐kapasitet	  i	  treningen	  for	  yngre	  utøvere.	  	  

-‐	  	  	  	  	  	  	  Folgefonna	  har	  levert	  meget	  gode	  forhold	  sist	  samling.	  

-‐	  	  	  	  	  	  	  Innspill:	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  O	  	  	  	  	  	  	  Se	  på	  mulighet	  i	  fremtiden	  å	  koordinere	  breddesamling	  med	  

landslagssamling.	  Vil	  kunne	  gi	  stor	  effekt,	  så	  vel	  idrettslig	  som	  markedsmessig.	  	  



	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
	  

Sak	  25	  -‐	  Protokoll	  

	  	  	  	  	  	  	  	  Protokoll	  forrige	  møte	  tas	  i	  neste	  møte.	  	  

	  

Sak	  26	  –	  Utøveravtale	  

	  	  	  	  	  	  	  	  Siste	  utøveravtale	  nå	  signert.	  Trond	  gjennomgikk	  aktuell	  økonomi,	  jus	  og	  

forhandling.	  Claus	  redegjorde	  for	  det	  sportslige.	  	  

	  

Sak	  27	  –	  WC	  Oslo	  regionen	  

	  	  	  	  	  	  	  	  Mulighet	  for	  WC	  City	  Event	  til	  Oslo	  området	  allerede	  januar	  2017.	  Claus	  og	  Trond	  

redegjorde	  for	  status.	  AK	  ser	  svært	  positivt	  på	  dette.	  Interimsstyre	  besluttet	  ved	  

Gunnar	  som	  leder,	  Stefan	  Johnsen	  Havnelid,	  Annette	  Neshagen,	  Claus	  og	  Trond.	  	  

	  

Sak	  28	  –	  VM	  Alpint	  

	  	  	  	  	  	  	  	  Trond	  redegjorde	  for	  status	  og	  videre	  prosess.	  Det	  vil	  i	  løpet	  av	  august	  måned	  bli	  

søkt	  en	  avklaring	  vedrørende	  omfanget	  av	  Nasjonalanleggsavtalene	  sett	  i	  relasjon	  til	  

slik	  VM	  søknad	  fra	  andre	  aktører.	  	  

	  

Sak	  29	  –	  Godtgjørelse	  AK	  

	  	  	  	  	  	  	  	  Trond	  redegjorde	  for	  at	  godtgjørelse	  til	  i	  tråd	  med	  reglementet	  som	  utgjør	  2	  

ganger	  grunnbeløpet	  i	  Folketrygden	  var	  akseptert	  av	  Skistyret.	  Foreslått	  godtgjørelse	  i	  

tråd	  med	  tidligere	  praksis	  er	  utsatt	  til	  neste	  skistyremøte	  da	  øvrige	  komiteer	  ikke	  var	  

klare	  med	  sin	  innstilling.	  Det	  bemerkes	  at	  slik	  	  godtgjørelse	  til	  øvrige	  

komitemedlemmer	  ikke	  har	  vært	  korrekt	  behandlet	  tidligere,	  uten	  at	  dette	  utgjør	  noe	  

større	  beløp.	  	  

	  

Sak	  30	  –	  Markedsavtaler	  

	  	  	  	  	  	  	  	  Trond	  redegjorde	  for	  disse	  etter	  at	  man	  har	  fått	  samtlige	  avtaler	  til	  



	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
gjennomgang.	  	  

	  

Sak	  31	  –	  Høstmøte	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Høstmøtet	  vil	  måtte	  finne	  sted	  den	  29.	  oktober	  2016,	  en	  annen	  helg	  enn	  de	  

andre	  grenene.	  Grunnen	  er	  at	  WC-‐åpningen	  i	  Sölden	  er	  flyttet.	  


